
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag d. 04.04.2018 Afdeling 1 Dybbølvej 

 

Tilstedeværende: Henrik, Majbritt, Michele, Jannie 

 

 

Peter Sørensen (Drifts- og servicechef) var på besøg. Han fortalte detaljeret om Affald Varme, der 

vil bygge et pumpehus på hjørnet af Grenåvej og Tranekærvej. Vi synes ikke om det, men det 

kommer uanset hvad. Så vi arbejder med, for at få indflydelse. Der forhandles om prisen for 

grundstykket. 

 

Bump på vejen – Michele arbejder videre, men det er vist en svær opgave. 

 

STOFA Kabel-TV ny kontrakt. Jannie kontakter Bjarne mht. priser, der skal ud til alle berørte 

beboere. 

 

FAB møde d. 8/4. Jannie deltager. 

 

Bestyrelsen ændrer mødedagen til første torsdag i hver måned. 

 

Majbritt og Michele har talt med beboere, der er flyttet ind i den nyrenoverede bygning. Der er 

desværre en del fejl og mangler. Michele og Majbritt arrangerer besigtigelse d. 25/4 kl. 17-18.30 


